
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL PLE DE  10 DE NOVEMBRE DE 2020

Identificació de la sessió:

• Caràcter: ordinari 
• Data: 10 de novembre de 2020
• Inici: 10:23 
• Finalització: 15:
• Convocatòria: primera i única

Assistents (17)

Batle – President    
Carlos Simarro Vicens

Tinents de Batle
1r Tinent de Batle: Sr. Carlos Darder Rosell
2a Tinenta de Batle: Sra. Maria del Mar Castañer Lozano
3a  Tinenta de Batle: Sra. Catalina Maria Pomar Catany
4t Tinent de Batle: Sr. Sebastián Luís Aguiló Roig
5e  Tinent de Batle: Sr. Joan Ruiz Mesquida 

Regidors: 
Miguel Nadal Vaquer
Andrea Pomar Capó
Laura Celià Gelabert
Gregori Josep Mayol Duran 
Joan Carles Simó Artero
Elvira Assumpta Arbona Cortés 
Jaume Mateu Lladó 
Maria de la Cruz Enseñat Alemany 
Maria del Mar Pérez Romero 
Catalina Maria Pizá Plaza 
Jaume Bestard Matas 

Secretària:
Rosa Ripoll Coll 
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Ordre del dia:

A) PART RESOLUTIVA:

1.-  Aprovació de les actes de les sessions anteriors. 
2.-  Modificació de l’acord del Ple de renovació del Consell d’Administració de l’entitat 
empresa funerària de Sóller. Expedient 6655/2020.
3.-  Aprovació  definitiva  de  la  modificació  de  l'Ordenança  Municipal  de  prevenció  de 
contaminació acústica i vibracions. Expedient 1345/2016.
4.-  Aprovació  inicial  de  la  Modificació  de  l'Ordenança  Municipal  de  l’Ajuntament  de 
Sóller,  per   regular l’ús de la via pública, en els termes que figura a l’expedient núm. 
3051/2017.
5.- Proposta d’acord de reconeixement de compatibilitat de funcionari municipal. Expedient 
6097/2020.
6.-  Proposta d’acord d’acceptació de la renúncia a la dedicació exclusiva presentada pel 
regidor Sr. Juan Ruiz Mesquida. Expedient 426/2020. 
7.-  Modificació  de la  plantilla  municipal  i  de l’Oferta  d’Ocupació  Pública  parcial  OEP 
2020. Expedient 6162/2020.
8.- Aprovació inicial de la modificació de l’Ordenança municipal reguladora de substitució 
de sancions econòmiques per treballs en benefici de la comunitat. Expedient 4989/2019.
9.- Aprovació inicial de la modificació de l’Ordenança municipal de circulació. Expedient 
6845/2020. 
10.- Convalidació del Decret de Batlia 1842/2020, d’aprovació d’expedient de modificació 
de crèdit.  Expedient 7014/2020.
11.- Ratificació de l’acord de la Junta de Govern relatiu a l’aprovació de la renovació del 
conveni  de col·laboració  entre  l’Ajuntament  i  l’Agència Balear  de l’Aigua i  la  Qualitat 
Ambiental per a la millora del sistema de sanejament i depuració associat a l’EDAR de 
Sóller.
12.- Moció presentada pel grup municipal UNIDAS PODEMOS, per adherir-se a la «Xarxa 
d’Entitats Locals per a desenvolupar els ODS de l’Agenda 2030» de la FEMP.
13.-  Moció  presentada  pel  grup  municipal  UNIDAS  PODEMOS,  per  a  l’estudi  de  la 
qualitat de l’aire a Sóller.
14.- Moció presentada pel grup municipal PSIB/PSOE, pe a l’impuls d’una campanya de 
suport al comerç i les empreses solleriques durant les properes festes de Nadal.
15.-  Moció  presentada  pel  grup  municipal  Popular,  per  combatre  l’ocupació  il·legal 
d’habitatges, garantir el dret de propietat, la seguretat de les persones i béns i la convivència 
social.
16.- Presa de coneixement de la renúncia al càrrec de Regidor de l'Ajuntament presentada 
pel Sr. Gori Mayol Duran.

B) PART DE CONTROL:

17.- Comunicacions oficials.
18.- Precs i preguntes.
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Constatada l’existència de quòrum legal, el Sr. Batle President obre la sessió.

Desenvolupament de la sessió.

Primer.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors.

Es dóna compte dels esborranys d’acta de la sessions anteriors pendents d’aprovació, sessió 
ordinària de 8 de setembre de 2020, extraordinàries de 30 de juny de 2020.

S’aproven per unanimitat.

Segon.-  Modificació de l’acord del Ple de renovació del Consell d’Administració de 
l’entitat empresa funerària de Sóller. Expedient 6655/2020.

Per part de la secretaria es procedeix a la lectura de la proposta d’acord que consisteix en la 
inclusió  del  Sr.  Bestard,  del  Pi  Proposta  per  les  Illes,  al  Consell  d’Administració  de 
l’Empresa Funerària Municipal de Sóller S.L.

Obert  el torn de debat la Sra Pizá d’Unidas Podemos intervé i lamenta que malgrat les 
promeses fetes per l’equip de govern a l’inici  de la legislatura,  finalment no s’ha donat 
participació a l’oposició a l’empresa funerària.

Pren la paraula la Sra. Laura Celià de Més per Sóller i diu que efectivament, el Batle a un  
plenari es va comprometre a donar participació a l'oposició a l’empresa funerària  i demana 
perquè finalment no ha sigut així.

El Sr Jaume Mateu es suma a les intervencions de les seves companyes i demana perquè no 
hi ha representació de l’oposició dins el Consell d’Administració de l’empresa funerària.

El Sr. Bestard  i el Sr. Aguiló manifesten no tenir res a dir. 

Pren la paraula el Sr. Carlos Darder, portaveu del grup municipal Partit Popular i exposa 
que l’anterior equip de govern no va donar tampoc participació a l’oposició a la funerària. 

Tanca el torn d’intervencions el Batle President i diu que ara mateix no es dóna participació 
per  motius  administratius  però  que  el  seu compromís  continua  vigent  i  que  abans  que 
finalitzi  la  legislatura  donaran  entrada  a  l’oposició,  cosa  que  no  feren  a  la  passada 
legislatura.

Passats  a  votació,  la  Corporació  amb 9 vots  a  favor,  7  vots en contra  i  cap abstenció,  
APROVA: 

Primer.-  Modificar l’acord del ple de data 4 de juliol de 2019, de renovació del Consell 
d’Administració de l’Entitat  Empresa Funerària Municipal  del Sóller S.L, i designar els 
següents membres del Consell d’Administració: 

PRESIDENT: Batle de l’Ajuntament          Sr. CARLOS SIMARRO VICENS
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VICEPRESIDENT:                                   Sr. CARLOS DARDER ROSELL

VOCALS:                                                 Sra. Maria del Mar Castañer Lozano.
                                                                 Sr. Joan Ruiz Mesquida
                                                                 Sra. Catalina Maria Pomar Catany
                                                                 Sr. Sebastián Luís Aguiló Roig
                                                                 Sra. Andrea Pomar Capó
                                                                 Sr. Miguel Nadal Vaquer
                                                                 Sr. Jaume Bestard Matas
                                                             
SECRETARIA:                                        Sra. Delia Clar Barceló

Segon.-  Autoritzar el batle per a l’elevació a públic del present Acord.

Tercer.- Comunicar el present Acord a les parts interessades i a la Societat municipal.

Tercer.- Aprovació definitiva de la modificació de l'Ordenança Municipal de prevenció 
de contaminació acústica i vibracions. Expedient 1345/2016.

El  Batle  President  dóna  la  paraula  al  Sr.  Jaume  Bestard,  regidor  d’activitats,  obres  i 
urbanisme, qui explica que és tracta d’un expedient que va quedar aturat  al 2016,  que 
mancava resoldre les al·legacions tant dels hotelers com del sector de la construcció. El 
regidor del Pi diu que són els dos sectors que mouen l’economia dins el nostre municipi i 
que amb aquesta ordenança es pretén implantar una sinergia entre aquests sectors i explica 
que l’anterior estava obsoleta.

La portaveu d’Unidas Podemos agraeix l’explicació al Sr. Bestard i diu que s’ha debatut el 
seu contingut en les diferents comissions informatives. La Sra. Pizá considera que és una 
bona ordenança  perquè pacifica  els  dos  sectors  que  mouen el  municipi.  D’altra  banda, 
demana que es tengui en compte una possible moratòria de la normativa de renous per a que 
el sector de la construcció pugui fer feina el proper any. 

La portaveu de Més per Sóller intervé i diu que donaran suport a la proposta atès que es va 
iniciar  a  l’anterior  legislatura  i  vol  posar  de  manifest  que  és  important  tenir  les  eines 
efectives per poder controlar el grau de renous i en aquest sentit explica que el seu grup 
municipal  va  presentar  una  esmena  per  tal  d’incloure  una  disposició  transitòria  final 
mitjançant la qual l’Ajuntament es comprometia formar un 10 per cent dels policies i a tenir 
els sonòmetres actualitzats.  Segons la regidora de Més, se lis va contestar que aquestes 
actuacions estaven fetes per això demana la confirmació d’aquest extrem. 

Pren  la  paraula  el  Sr.  Jaume  Mateu  veu  bé  l’aprovació  de  l’ordenança  i  que  quedava 
resoldre les al·legacions que havia damunt la taula. Segons el portaveu del PSOE és un 
tema molt sensible al nostre municipi per la situació geogràfica del nostre municipi i perquè 
el sector de la construcció té una activitat durant tot l’any i del que es tracta es de poder 
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compatibilitzar i trobar un equilibri entre les dues activitats. També posa de manifest el Sr. 
Jaume Mateu que és important  un control del  seu compliment  i  desitja  que tengui  una 
aplicació satisfactòria per tots i anuncia que votaran a favor.

Pren la paraula el Sr. Jaume Bestard i respon a la Sra. Pizá que les moratòries són una 
potestat de l’equip de govern decidir i que el més important es tenir en vigor l’ordenança. 
D’altra banda considera que ha de ser un text viu i s’ha de poder actualitzar quan faci falta. 
Pel que fa als cursos de sonometria, diu que seguint les instruccions de l’enginyer, quan es 
va adquirir el sonòmetre es va formar tant als oficials com a altres policies i que es seguirà 
fent feina a nivell intern entre l’enginyer i els policies per poder extreure les dades i passar-
les al servei tècnic. 

El Sr. Aguiló es mostra molt satisfet per posar  fil a l’agulla al tema i que, com a regidor de 
promoció econòmica i turisme, es mostra satisfet pel fet de que s’hagi aconseguit el vist i 
plau del sector hoteler i de la construcció. Finalment diu que aquesta ordenança també està 
pensada pels veïns del nostre municipi.

Pren la paraula el Sr. Darder i es suma a les paraules dels seus companys i considera que es 
un gran passa el fet d’aconseguir l’acord entre els dos sectors i agraeix la tasca feta pel Sr. 
Bestard. Pel que fa a la qüestió de la formació dels policies diu que hi ha quatre oficials que 
el tenen el curs, així com la majoria de la resta de la plantilla, si bé diu que cal fer un curs 
de reciclatge per poder utilitzar el sonòmetre de manera adient. 

El Batle es suma a l’agraïment al regidor Bestard per la feina feta que no foren capaços de 
fer els anteriors responsables durant quatre anys. 

Passats a votació, la Corporació, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER.-  Estimar parcialment  les  al·legacions  presentades  de  conformitat  amb  els 
informes emesos.

SEGON.-  Aprovar  definitivament  la  Modificació  de  l'Ordenança  Municipal  de 
PREVENCIÓ  DE CONTAMINACIÓ ACÚSTICA I  VIBRACIONS,  en  els  termes  que 
figura a l’expedient núm. 1345/2016.

TERCER.- Publicar en el Butlletí Oficial de les Illes Balears  a la seu electrònica d'aquest 
Ajuntament [http://soller.sedelectronica.es]  íntegrament l'ordenança aprovada.  

Quart.-  Aprovació  inicial  de  la  Modificació  de  l'Ordenança  Municipal  de 
l’Ajuntament de Sóller,  per  regular l’ús de la via pública, en els termes que figura a 
l’expedient núm.  3051/2017.

La secretaria llegeix la proposta corresponent al punt quart de l’ordre del dia que consisteix 
en l’aprovació inicial de l’Ordenança reguladora de la via pública. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Bestard i  explica el contingut de la proposta.
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La Sra. Pizá diu que s’ha revisat el text i la considera  una bona ordenança en general, però 
considera  que una ordenança  d’ocupació  de via  publica  ha de pensar  sobretot  amb els 
vianants i per aquest motiu des de la seva agrupació es varen fer una sèrie d’aportacions per 
facilitar el pas de persones. També diu que li sorprèn que bars que obrin ara se'ls hi fa una 
terrassa exprés i diu que es un greuge compartiu amb altres que no poden tenir terrassa. De 
totes maneres anuncia que donaran suport a l’ordenança i que estaran vigilants de la seva 
aplicació i de com afecta als vianants. 

Pren la paraula la Sra. Laura Celià de Més per Sóller i vol puntualitzar que, tal i com  es va 
parlar a la comissió informativa, malgrat el títol de l’ordenança només regula l’ocupació de 
via publica de bars i restaurants. Segons la Sra. Celià es una tema és un tema important al 
nostre  municipi  i  que  aquesta  ordenança  necessita  consens  i  anuncia  que  presentaran 
esmenes. En aquest sentit diu no entendre la presa que hi ha per aprovar certes ordenances 
rellevats i que no s’ha de frissar amb aquest tipus de textos. Així mateix diu que el més els 
hi preocupa es que no fa cap referència a la llei de accessibilitat universal. Per tot això i per  
un tema de coherència diu que no li donaran suport.

Intervé  el  Sr.  Jaume Mateu qui  es  mostra  satisfet  per  la  feina  feta  pels  serveis  tècnics 
municipals i diu que es va iniciar a l’anterior legislatura. També diu que es varen plantejar  
una sèrie de dubtes en comissió informativa tant en relació amb l’article 11 que parla dels 
casos en que hi ha discrecionalitat  i considera que això s’hauria de precisar de qualque 
manera i, pel que fa la qüestió de deixar el punt quatre i d’ocupar pels bars i restaurants les  
calcades  llevant  espai  als  vianants.  També  diu  que  no  s’ha  treballat  en  la  línia  de 
l’accessibilitat que és un dret universal. Anuncia que s’abstendran pensant que és un bon 
document i  amb la idea de presentar  al·legacions,  per tal  de donar suport  a l’aprovació 
definitiva. 

El Sr. Jaume Bestard respon al comentari de duu al darrer plenari de l’any les ordenances i 
explica que es va començar a  fer feina al mes de març. 

Pren la paraula el Sr. Aguiló qui vol donar l’enhorabona a la feina feta pel Sr. Bestard tenint 
en compte que sempre es poden fer millores i que ara per ara donaran suport a l’aprovació 
inicial.

El Sr. Carlos Darder diu que pareix que fa vint any que estan governant quan i s’està fent 
feina en posar ordre a temes que estaven aturats. Es dirigeix al Sr. Bestard agraeix la feina 
fet  i  diu que seguiran en la  línia  d’ajudar  als  negocis i  locals  davant  els  problemes de 
cabuda degut al  Covid. D’altra banda i en resposta a la Sra. Pizá i diu en l’ampliació de 
terrasses el criteri que es segueix és l’assenyalat als informes dels serveis tècnics. 

Pren  la  paraula  el  Batle  President  i  diu  que  avui  deu  ser  un  gran  dia  pels  partits  de 
l’oposició perquè al final treuen les ordenances que ells no foren capaços de consensuar i 
que fan cas l’aportació de Més sobre el fet que  als plenaris estaven buits de continguts, i 
considera que per aquest motiu haurien d’estar contents. 

Passats  a votació,  la Corporació,  per 10 vots a favor,  4 vots en contra i  2 abstencions, 
ACORDA: 
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Primer. Aprovar inicialment la Modificació de l'Ordenança Municipal de l’Ajuntament de 
Sóller,  per   regular l’ús de la via pública, en els termes que figura a l’expedient núm. 
3051/2017 

Segon. Sotmetre  l'Ordenança municipal a informació pública i audiència dels interessats, 
amb la publicació en el  Butlletí Oficial de les Illes Balears i al tauler d'anuncis a la seu 
electrònica d'aquest Ajuntament  [http://soller.sedelectronica.es], pel termini de trenta dies 
perquè puguin presentar reclamacions o suggeriments, que seran resoltes per la Corporació, 
i a fi de donar audiència als ciutadans afectats i recaptar quantes aportacions addicionals 
puguin fer-se per altres persones o entitats. De no presentar-se reclamacions o suggeriments 
en  l'esmentat  termini,  es  considerarà  aprovada  definitivament  sense  necessitat  d'acord 
exprés pel Ple.

Tercer. Recaptar directament l'opinió de les organitzacions o associacions reconegudes per 
llei que agrupin o representin a les persones els drets de les quals o interessos legítims es 
veiessin afectats per la norma i les finalitats de la qual guardin relació directa amb el seu 
objecte.

Cinquè.-  Proposta  d’acord  de  reconeixement  de  compatibilitat  de  funcionari 
municipal. Expedient 6097/2020.

El Sr. Darder regidor delegat de personal explica la proposta consistent en el reconeixement 
de compatibilitat a un funcionari municipal.

El Batle President dóna l’enhorabona al Sr. Fortesa perquè demostra que es un professional 
amb ganes i que vol compatibilitzar la seva feina a l’Ajuntament amb la docència. 

Sense més intervencions i passats a votació, la Corporació, per unanimitat, ACORDA: 

Primer. Reconèixer  a ANTONI FORTEZA COLOM, la  compatibilitat  amb l'exercici  de 
l'activitat de professor associat de la UIB, les seves característiques són: règim en dedicació 
parcial  a raó de tres  hores setmanals  els  horabaixes,  per entendre  que no s'impedeix  o 
menyscaba l'estricte  compliment  dels  seus  deures  en  aquesta  administració  local,  sense 
perjudici que es procedeixi a revisar el complement específic que percep.

Segon. Comunicar la present autorització de compatibilitat al Consell Superior de la Funció 
Pública, a fi que compleixi amb la seva obligació d'informar cada sis mesos a les Corts 
Generals de les autoritzacions de compatibilitat,  concedides en totes les administracions 
públiques  i  en  els  Ens,  Organismes  i  empreses  que  en  depenen,  tal  com  disposa  la 
disposició addicional tercera de la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d'incompatibilitats del 
personal al servei de les administracions públiques. 

Tercer. Notificar el present Acord a la persona interessada i comunicar-ho a la Universitat 
de les Illes Balears adscrit a la segona activitat. 
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Sisè.-  Proposta  d’acord  d’acceptació  de  la  renúncia  a  la  dedicació  exclusiva 
presentada pel regidor Sr. Juan Ruiz Mesquida. Expedient 426/2020. 

El  Balte  President  dóna la  paraula  al  Sr.  Juan  Ruiz  qui  demana  consti  en  acta  que  la 
renuncia a la dedicació exclusiva va ser deguda a una recomanació metge després de la 
intervenció quirúrgica que fou sotmès i vol deixar la porta oberta per tornara assumir la 
dedicació quan els informes metges així ho permetin.

Pren la paraula la Sra. Pizá i li dona suport en el tema de la salut del regidor

Intervé  la  Sra.  Laura  Celià  de  Més  per  Sóller,  agraeix  els  aclariments  i  demana  si  no 
convendria que un altre regidor momentàniament agafàs aquesta àrea, mentre el Sr. Ruiz no 
la pot gestionar. Considera la Sra. Celià que aquesta àrea necessita funcionar millor i que 
està manca de recursos. La portaveu de Més per Sóller exposa que a principi de legislatura 
pareixia que havia d’haver un canvi, però es obvi i així ho diu molta de gent que l’estat de 
neteja no és millor que el que havia a la legislatura passada. 

El  Sr.  Jaume Mateu  diu que  respecta  la  situació  personal  de  cadascú,  i  que segons ha 
explicat el regidor per motius personals no s’hi pot dedicar totes les hores que suposa una 
dedicació exclusiva. Així mateix demana si l’equip de govern fa comptes de reestructurar 
aquesta àrea o bé donar aquesta dedicació a un altre regidor.

Intervé el Sr. Aguiló i diu que aquesta legislatura s’ha demostrat que es pot fer feina sense 
dedicació exclusiva, sempre i quan la persona sàpiga gestionar i coordinar la seva àrea. 

El Sr. Carlos Darder es mostra content pel fet que el Sr. Ruiz es trobi millor de salut i també 
vol donar ànims al Sr. Servera. Afegeix que el Sr. Ruiz és una persona molt implicada i 
compromesa,  que fa  molt  bona feina,  i  que en tenir  l’alta  mèdica  pot  tornar  exercir  la 
dedicació exclusiva quan ho trobi oportú.

Intervé el Sr. Ruiz i vol agrair les paraules de l’oposició i especialment agraeix al Sr. Darder 
i a la Sra. Mar Castañer el suport que li donen tant en aspectes de personal com a qüestions 
de medi ambient. 

Vol intervenir el Sr. Batle President i diu que li honra al Sr. Ruiz la decisió que va prendre, 
per evitar comentaris mal intencionats, de renunciar a la dedicació exclusiva per motius de 
salut. Si bé diu el Sr. Simarro que hi ha pocs regidors tant implicats com ell i que el servei 
de neteja i recollida de fems ha millorat molt en relació amb la legislatura passada. El batle 
espera que es recupera aviat i pugui recuperar la dedicació exclusiva. 

Passats a votació, la Corporació, per  12 vots a favor, cap vot en contra i 4 abstencions, 
ACORDA: 

PRIMER. Acceptar  la  renúncia  a  la  dedicació  exclusiva  presentada  per  Juan  Ruíz 
Mesquida, amb efectes retroactius a dia 1-09-2020.
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SEGON.  Publicar  el  present  acord  al  Butlletí  Oficial  de  les  Illes  Balears  i  al  Tauler 
d’anunci d’aquest Ajuntament.

Setè.-  Modificació de la plantilla municipal i de l’Oferta d’Ocupació Pública parcial 
OEP 2020. Expedient 6162/2020.

Explica  la  proposta  el  Sr.  Carlos  Darder  regidor  delegat  de  les  àrees  de  governació  i 
personal i diu que, tal i com es var explicar a la comissió informativa, hi ha vacants per 
jubilació a la plantilla de policia, així com un plaça de TAG i una AODL.  

Pren la paraula la Sra. Catalina Pizá  i diu que efectivament es va explicar tot a comissió 
informativa i que ella no fa mítings polítics a un ple, es dirigeix al Sr. Batle i diu que pot ser 
que tengui el dret legal de tancar totes les intervencions sense donar la contrarèplica però 
que no és ètic.

Pren la paraula la Sra. Laura Celià i diu que tal com va posar de manifest no està d’acord en 
que una plaça de tècnic mig es transformi en una plaça d’AODL, pel fet que aquesta plaça 
es finançava amb una subvenció del SOIB i que no es carregava a les arques municipals. 
Per aquest motiu diu que s’abstendran. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu diu no està molt d’acord en que es modifiqui una plaça 
de tècnic, no entén perquè es fa ara i no s’espera a l’aprovació del pressupost on es tracta 
tot el tema de la plantilla i de les normes de personal. Així mateix critica que no s’hagin 
incrementat les places de l’àrea de serveis socials. Demana si s’han replantejat el tema de la 
carrera professional. Conclou que s'abstendran perquè s’hauria pogut ser més ambiciós i fer 
una modificació a nivell general.

Intervé  el  Sr.  Jaume Bestard  i  diu que  donaran  suport  a  la  modificació  vist  que  hi  ha 
mancances i que s’han de resoldre a mesura que sorgeixen i aconseguir una major eficiència 
en el tema del personal de la casa.

Intervé el Sr. Aguiló i diu que la figura de l’AODL dins l’àrea de promoció econòmica és 
fonamental i que es vol prioritzar les àrees que han quedat mes coixes. Posa com exemple 
la seva regidoria en la qual hi ha un plaça d’auxiliar menys.

Respon el Sr. Carlos Darder i explica en relació amb l’AODL que es va acabar el programa 
del  SOIB de  desenvolupament  local  i  que  el  nou programa no encaixava  en  el  nostre 
municipi. També explica que aquesta plaça és primordial en aquest moment i que no pot 
esperar a l’aprovació del pressupost. Així mateix, diu que a l’àrea de serveis socials no s’ha 
pogut contractat al personal com a funcionaris interins i que malgrat siguin autònoms fan la 
seva feina i cobreixen les mancances. Afegeix que al pressupost de 2021 s’habilitarà una 
partida de personal per a servei socials. Finalment diu que la carrera professional es pretén 
duu endavant  que el  Batle  es va comprometre  amb els  sindicats  i  que es manté aquest 
compromís.

Passats  a  votació,  la  Corporació,  per  10 vots  a  favor,  1  vot  en  contra  i  5  abstencions,  
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ACORDA: 

PRIMER. Aprovar inicialment la modificació de la plantilla municipal en relació a la plaça 
següent:

A) FUNCIONARI DE CARRERA

DENOMINACIÓ 
PLAZA

Núm. 
PLACES

GRUP/
NIVELL

ESCALA SUBESCALA CLASSE

Tècnic mig 
d'Administració 

General 
1(006) A2/23

Administració 
General

Tècnica TAG

Modificada en la plaça següent:

DENOMINACIÓ 
PLAZA

Núm. 
PLACES

GRUP/
NIVELL

ESCALA SUBESCALA CLASSE

Tècnic mig 
d'Administració 

Especial
1(006) A2/23

Administració 
Especial

Tècnica AODL

SEGON. Dotar amb les següents funcions a l’esmentada plaça:

- Tècnic mig d'Administració Especial, Grup A2/23, Denominació AODL:
a)  Fer  la  prospecció  de  recursos  ociosos  o  infrautilitzats  de  projectes  empresarials  de 
promoció econòmica local i d’iniciatives innovadores per generar ocupació en l’àmbit local, 
i identificar les activitats econòmiques noves i les possibles persones emprenedores.
b)  Difondre  i  estimular  les  oportunitats  potencials  de  crear  activitat  entre  les  persones 
desocupades,  les  promotores  i  les  emprenedores,  i  també  entre  les  institucions 
col·laboradores.
c) Fer l’acompanyament tècnic tant en l’inici de projectes empresarials per consolidar-los 
en  empreses  com  en  la  consolidació  d’empreses,  per  tal  de  potenciar  que  es  generin 
ocupacions noves, amb assessorament i informació sobre la viabilitat tècnica, econòmica i 
financera i, en general, sobre els plans de llançament de les empreses aprofitant els recursos 
existents en aquesta matèria.
d) Donar  suport  a  les  persones promotores  de les  empreses,  una vegada constituïdes,  i 
acompanyar-les  tècnicament  durant  les  primeres  etapes  de  funcionament,  mitjançant 
l’aplicació de tècniques de consultoria en gestió empresarial i assistència en els processos 
formatius adequats per coadjuvar en la bona marxa de les empreses creades.
e)  La  creació  i  dinamització  d’acords  o  pactes  territorials  per  a  l’ocupació  o  plans  de 
desenvolupament territorial o de dinamització municipal.
f) Donar suport  tècnic per l’execució eficaç dels programes de millora empresarial  tant 
sectorials  com intersectorials,  impulsats  per  l’administració  local,  insular  i  autonòmica, 
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assumir el paper d’interlocutor entre el sector públic i l’empresarial del municipi i garantir 
la missió principal enunciada en l’apartat 1.2 d’aquest annex a la Resolució.
g) Estar en contacte permanent amb la resta d’entitats públiques de serveis empresarials, 
adquirir el compromís de participar activament en els programes que es proposin, i garantir 
la missió principal enunciada en l’apartat 1.2 d’aquest annex a la Resolució.
h) Qualsevol altra que contribueixi a garantir la missió principal.

TERCER.- Declarar vacants les places següents amb motiu de la jubilació dels funcionaris 
de les quals eren titulars i per la modificació descrita en el punt dos:
- Plaça 037 que pertany a l’Escala d’Administració Especial, Subescala Serveis Especials 
Policia Local i els seus auxiliars, Denominació Policia Local.
- Plaça 043 que pertany a l’Escala d’Administració Especial, Subescala Serveis Especials 
Policia Local i els seus auxiliars, Denominació Policia Local.
- Plaça 097 que pertany a l’Escala d’Administració Especial, Subescala Serveis Epecials 
Personal d’Oficis, Denominació Oficial 1ª.
-Plaça  006,  que  pertany  a  l’Escala  d’Administració  Especial,  Subescala  Tècnica, 
Denominació Tècnic mig d'Administració Especial, Classe AODL.

QUART.- Sotmetre  el  present  acordo a  informació  pública  per  termini  de  quinze  dies 
mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de la Província, durant aquest termini els interessats 
podran  examinar  l'expedient  i  presentar  les  al·legacions  i  les  reclamacions  que  estimin 
pertinents. Transcorregut dit termini, si no s'han presentat al·legacions, s'entendrà elevat a 
definitiu aquest acord d'aprovació inicial.

Vuitè.- Aprovació inicial de la modificació de l’Ordenança municipal reguladora de 
substitució  de  sancions  econòmiques  per  treballs  en  benefici  de  la  comunitat. 
Expedient 4989/2019.

Explica el Sr. Darder que la proposta pretén que la gent amb pocs ingressos pugui substituir 
les multes que tenen per treballs a la comunitat,  explica que hi ha un informe previ de 
serveis socials.

Pren la paraula la Sra. Pizá vol agrair la feina feta pel policia tutor i anuncia que li donaran 
suport.

La Sra. Celià de Més per Sóller vol reprendre un  tema d’abans i diu que abans no feia 
referència al Sr. Bestard que s’ha incorporat des del mes de març, sinó a l’equip de govern. 
Considera que ordenances que no estan subjectes a un calendari determinat que es podrien 
repartir als diferents plens ordinaris, i així l’oposició tendria prou temps per fer esmenes a 
les comissions informatives i ja s’aniria a plenari amb un text consensuat com s’ha fet amb 
l’ordenança  de  renous.  Pel  que  fa  al  text  de  l’ordenança  de  substitució  de  sancions 
econòmiques anuncia que s’abstendran perquè presentaran al·legacions durant el període 
d’exposició pública. 

El Batle President dóna la paraula a la Sra. Andrea Pomar i vol matisar pel que fa a la  
patrulla escola que al Consell Escolar el que es va comentar que es se li ha de donar una 
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mica de continuïtat. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu i diu que és una ordenança bona en termes generals i 
que és una manera de conscienciació cap a la gent que té infraccions. Diu que té dos dubtes, 
per una banda, pel que fa a l’edat màxima, demana de quina normativa s’ha extret i també 
pel que fa al control i seguiment de la persona que fa les tasques, demana si s’ha previst 
quin funcionari ho podrà duu a terme. 

Intervé el Sr. Jaume Bestard i diu que li genera una mica de dubtes el tema de l’edat si bé 
exposa que de nou es posa fil a l’agulla a una altra ordenança que cal actualitzar.

El Sr. Sebastià Aguiló diu que cada dia seim més americans, i diu que és una idea excel·lent 
poder fer la patrulla escolar i tenir com a condemna per les sancions fer treballs en benefici 
de la comunitat, que la idea és molt bona i que a més de conscienciar del que costa fer 
certes feines, també molta gent estarà agraïda de poder pagar fent serveis a la comunitat i 
no mitjançant un multa. 

Pel que fa a la intervenció del Sr. Jaume Mateu, el Sr. Carlos Darder llegeix els informes 
fets  tant  pel  policia  tutor  com per  la  coordinadora  de  serveis  socials  i  exposa  que  la 
baremació es fa d’acord amb indicadors que ja s’utilitzen des de l’àrea de serveis socials i 
que s’ha fixat l’edat en 25 anys perquè es l’edat en que els joves es solen incorporar a la 
vida laboral.

El Sr. Jaume Mateu diu que també varen demanar com es gestionarà el control per part dels 
funcionaris de la feina que faran aquestes persones. 

El Sr. Carlos Darder diu que serà el tècnic cap de cada departament que ho supervisarà.

Passats a votació, la Corporació, per 12 vots a favor, cap vot en contra i 4 abstencions, 
ACORDA: 

PRIMER. Aprovar inicialment la Modificació de l'Ordenança Municipal reguladora de la 
substitució de sancions econòmiques per treballs en benefici de la comunitat, en els termes 
que figura a l’expedient núm. 4989/2019. 

SEGON. Sotmetre aquesta modificació de l'Ordenança municipal a informació pública i 
audiència dels interessats, amb la publicació en el  Butlletí Oficial de les Illes Balears i al 
tauler d'anuncis a la seu electrònica d'aquest Ajuntament  [http://soller.sedelectronica.es], 
pel termini de trenta dies perquè puguin presentar reclamacions o suggeriments, que seran 
resoltes per la Corporació, i a fi de donar audiència als ciutadans afectats i recaptar quantes 
aportacions  addicionals  puguin  fer-se per  altres  persones  o entitats.  De no presentar-se 
reclamacions o suggeriments en l'esmentat termini, es considerarà aprovada definitivament 
sense necessitat d'acord exprés pel Ple.

TERCER. Recaptar directament l'opinió de les organitzacions o associacions reconegudes 
per llei que agrupin o representin a les persones els drets de les quals o interessos legítims 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

63
2P

P5
P7

C
FM

4Z
96

S7
JP

XQ
C

R
A 

| V
er

ifi
ca

ci
ó:

 h
ttp

s:
//s

ol
le

r.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

2 
de

 2
6 



es veiessin afectats per la norma i les finalitats de la qual guardin relació directa amb el seu 
objecte.

QUART. Facultar a Batle per subscriure i signar tota classe de documents relacionats amb 
aquest assumpte». 

El Batle President demana si hi ha qualque inconvenient en debatre i votar el punt desè, 
perquè  la  Sra.  Pomar  s’ha  d’absentar  de  la  sessió  i  vol  explicar  el  punt  relatiu  a  la 
convalidació del Decret destinat a serveis socials. A continuació es passa al punt desè de 
l’ordre del dia. 

Desè.-  Convalidació  del  Decret  de  Batlia  1842/2020,  d’aprovació  d’expedient  de 
modificació de crèdit.  Expedient 7014/2020.

Pren la paraula la Sra. Andrea Pomar i explica que és un Decret de Batlia pel qual s’habilita 
una partida a l’àrea de serveis socials arrel del Covid de 118.000 euros, i que d’acord amb 
el  Decret  llei  8/2020,  s’ha  de  duu a  terme  la  seva  convalidació  pel  Ple  i  la  posterior 
publicació al BOIB.

La Sra. Pizá es mostra contenta perquè aquesta partida es destini a serveis socials.

La Sra, Celia celebra aquest canvi i considera correcte que aquests recursos que no s’han 
executat a altres regidories es puguin destinar a serveis socials. 

Pren  la  paraula  el  Sr.  Jaume Mateu  i  diu  que  fa  sis  mesos  que  es  podria  fer  aquesta 
modificació de crèdit i celebren que finalment s’hagi fet. 

La Sra. Andrea Pomar per al·lusions al Sr. Jaume Mateu diu que no s’ha pogut fer abans la 
modificació de crèdit  perquè no es complia  amb la mitjana del pagament  a proveïdors. 
Segons la regidora d’hisenda això és degut a  factures provinents de l’anterior legislatura de 
les inversions sostenibles. 

Intervé  el  Sr.  Carlos  Darder,  portaveu  del  grup  municipal  Partit  Popular  i  exposa  que 
gràcies a que s’acompleix el PMP ara es pot fer la modificació de crèdit, afegeix que han 
rebaixat la mitjana de pagament als proveïdors i agraeix la feina feta als serveis econòmics. 

La Sra. Celià pren la paraula i vol recordar que quan va acabar la legislatura passada la 
mitjana de pagament era de 23 dies.

La Sra. Andrea Pomar diu que efectivament era a 23 dies i desprès varen arribar factures 
derivades d’obres provinents de les inversions sostenibles que varen generar extrajudicial i 
que alteraren la mitjana. 

El Sr. Carlos Simarro diu que el que ha comentat la Sra. Andrea Pomar és degut a una mala 
gestió i posa com exemple el projecte de la defensora l’anterior equip de govern només 
aconseguí executar un sis per cent l’obra, segons el Batle President pitjor no es podia fer. 
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Passats a votació, la Corporació, per  unanimitat, ACORDA: 

Primer.-  Convalidar el Decret de Batlia 1842/2020 d’aprovació d’expedient de modificació 
de crèdit.

Segon.- Publicar el Decret objecte convalidació en el Butlletí Oficial de les Illes Balears.

La Sra. Andrea Pomar quan són les 13:00 abandona la sessió.

Novè.-  Aprovació inicial de la modificació de l’Ordenança municipal de circulació. 
Expedient 6845/2020. 

Explica la proposta el Sr. Carlos Darder i diu que es tracta de regular l’ús del patinet elèctric 
i  dóna  la  paraula  al  Sr.  Porcel  perquè  expliqui  des  d’un  punt  de  vista  tècnic  en  que 
consisteix la proposta. 

Intervé el Sr. Porcel, cap de la policia local i diu que s’ha volgut adaptar l’ordenança a la 
normativa actual per tal d’incloure la regulació dels vehicles de mobilitat personal, i que la 
resta de vehicles que estan circulant per la calçada ja estan regulats pel reglament general 
de circulació. Pel que fa als vehicles de mobilitat personal són aquells que no es poden ni 
assimilar  a un vianant  ni  a un vehicles  de motor.  Explica que els  vehicles  de mobilitat 
personal de fins a 25 kg i d’un màxim d’un metre de longitud caldrà ser major de deu anys 
per poder-los utilitzar i només es podrà fer a espais tancats. Matisa que no podran circular 
per les aceres que estan reservades al vianants. 

Obert el torn d’intervencions la Sra. Pizá demana si els infants que van amb patinet a partir 
d’ara només podran anar per espais tancats. 

Respon el Sr. Porcel que dependrà, si el patinet és de menys de 25 kg, circula a menys de 
10 kg per hora, i no estigui assistit per un motor, en cas contrari, només podran anar per 
espais tancats. 

Pren la paraula el  Sr.  Jaume Mateu i  manifesta  un dubte sobre la proposta que es fa a 
l’article 77 bis de l’ordenança, demana si inclou tant als vehicles que tenen motor com els 
que no en tenen. Segons el Sr. Mateu, la instrucció de tràfic només entén com a vehicles de 
mobilitat personal aquells que estan impulsats per motor. El regidor del PSOE demana que 
passarà amb els infants que volen anar amb patinet, si estarà permès.

Respon el Sr. Porcel que només es regulen a l’ordenança els vehicles de mobilitat personal. 
També es fa referència a les cadires de rodes de persones que tenen mobilitat reduïda, si bé 
en aquests cas sempre i quan no es consideren vehicles, atès que en aquest cas es regulen el  
en reglament general de circulació. 

El Sr. Mateu també demana pel tema de l’edat perquè s’han fixat els 10 i 14 anys i exposa 
que hi ha altres ordenances  que fixen una edat  única de 15 anys per poder utilitzar  un 
vehicle de mobilitat personal que estan impulsat per motor. 
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El Sr. Porcel diu que s’ha fet una classificació segons el pes i les dimensions, atenent al que 
hi ha al mercat. 

Demana el Sr. Aguiló sobre els espais tancats i també cal que siguin privats. 

El Sr. Porcel diu que no, que no s'han de ser privats. 

Torna a intervenir  el  Sr.  Aguiló i  demana si es té  previst  que aquests  tipus de vehicles 
s’hagin d’identificar. 

El Sr. Porcel diu que a l’ordenança només es regulen els vehicles de mobilitat personal i 
que de moment no es preveu que s’hagin de matricular. 

La Sra. Catalina Pizá intervé i diu que segueix tenint dubtes sobre si els infants amb patinet 
només podran anar per espais tancats, on no hi ha transit, i baix la supervisió dels seus 
pares. Si bé també considera que l’ús del patinet s’ha de regular. 

El Sr. Porcel reitera que a l’ordenança només es regulen els vehicles que van impulsats per 
motor amb un pes i característiques específiques. 

La Sra. Laura Celià agraeix les explicacions del Sr. Porcel, diu que tenen un problema amb 
els patinets  i que s’ha de regular el seu ús. Demana que es faci un impuls del tema de 
l’educació vial.

Intervé el Sr. Mateu i diu que cal fer una sèrie de reflexions, segons els regidor la redacció 
que  fa  l’ordenança  pot  crear  confusió,  atès  que  defineix  els  vehicles  de mobilitat  com 
aquells impulsats per la força muscular o assistits per l’energia elèctrica. Considera el Sr. 
Mateu que es pot entendre inclosos als patinets i per aquest motiu el Sr. Mateu considera 
que caldria eliminar la referència a «impulsats per la força muscular» i optar per la redacció 
que dona la direcció general de trànsit que només fa referència als vehicles impulsats per un 
motor. D’altra banda considera una errada incloure a les cadires de rodes dins el mateix sac 
que els vehicles de mobilitat personal. Es mostra partidari d’unificar les edats, que no queda 
clar quin tipus de patinet es pot duu. Tampoc queda clar el tema de la circulació per les 
voravies i proposa identificar les zones i carrers per on es podrien circular per les aceres. 
També es mostra preocupat per la manca de definició que fa l’ordenança dels elements de 
senyalització i visibilitat, per poder-los detectar i incloure l´’us del casc en tots els casos per 
un tema de seguretat. De totes maneres diu el Sr. Mateu que es una aprovació inicial i que 
es podran fer aportacions, i que tal com s’ha redactat la proposta no li donaran suport. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Bestard que considera que cal regular aquests tipus de vehicles 
que han entrat  amb força dins de la circulació del nostre municipi,  que es tracta  d’una 
aprovació inicial i cercar un consens entre tots els grups, per tal de tenir una bona regulació. 
Anuncia que li donaran suport.

El Sr. Aguiló diu que es important regular el seu ús, i sobretot que caldria que quedàs clar el 
tema de la responsabilitat civil, i considera que haurien de tenir una cobertura pels possibles 
danys que puguin causar. 
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Tanca el torn d’intervencions el Sr. Darder qui vol agrair les explicacions i la feina feta pel 
Sr. Pep Porcel, i que està clar que es necessari qui hi hagi una regulació sobre aquests tipus 
de vehicles, també entén que estam a una aprovació inicial i que es tendran en compte les 
possibles aportacions que es puguin fer. 

El  Sr.  Batle  President  agraeix  la  feina  feta,  i  que l’objectiu  es  donar  seguretat  tant  als 
usuaris com a la resta de vianants. 

Passats  a votació,  la Corporació,  per 12 vots a favor,  2 vots en contra  i  una abstenció, 
ACORDA: 

PRIMER. Aprovar inicialment la Modificació de l'Ordenança Municipal de Circulació, en 
els termes que figura a l’expedient núm. 6845/2020. 

SEGON. Sotmetre aquesta modificació de l'Ordenança municipal a informació pública i 
audiència dels interessats, amb la publicació en el  Butlletí Oficial de les Illes Balears i al 
tauler d'anuncis a la seu electrònica d'aquest Ajuntament  [http://soller.sedelectronica.es], 
pel termini de trenta dies perquè puguin presentar reclamacions o suggeriments, que seran 
resoltes per la Corporació, i a fi de donar audiència als ciutadans afectats i recaptar quantes 
aportacions  addicionals  puguin  fer-se per  altres  persones  o entitats.  De no presentar-se 
reclamacions o suggeriments en l'esmentat termini, es considerarà aprovada definitivament 
sense necessitat d'acord exprés pel Ple.

TERCER. Recaptar directament l'opinió de les organitzacions o associacions reconegudes 
per llei que agrupin o representin a les persones els drets de les quals o interessos legítims 
es veiessin afectats per la norma i les finalitats de la qual guardin relació directa amb el seu 
objecte.

QUART. Facultar a Batle per subscriure i signar tota classe de documents relacionats amb 
aquest assumpte». 

Onzè.-  Ratificació  de  l’acord  de  la  Junta  de  Govern  relatiu  a  l’aprovació  de  la 
renovació  del  conveni  de  col·laboració  entre  l’Ajuntament  i  l’Agència  Balear  de 
l’Aigua i la Qualitat Ambiental per a la millora del sistema de sanejament i depuració 
associat a l’EDAR de Sóller. Expedient 4679/2020.

Explica la proposta el Sr. Juan Ruiz, regidor de medi ambient i diu que es tracta de ratificar  
l’aprovació d’un conveni que es va presentar a la corresponent comissió informativa  i es 
varen  resoldre  per  l’enginyer  municipal  els  dubtes  que  es  varen  plantejar.  Continua  el 
regidor  explicant  que  el  Conveni  exigeix  a  tots  els  ajuntaments  seguir  amb  el  pla  de 
sanejament  i  la separació de les aigües fecals  i  pluvials  així  com facilitar  les  dades de 
consum mensual d’aigua. També demanen un avanç del projecte de sanejament de les zones 
d’horts  i  tarongers  i  diu el  regidor   l’enginyer  municipal  considera  que es  pot  assumir 
aquest compromís. 

Intervé el Sr. Fermi Miró, enginyer municipal i exposa que l’esborrany de conveni generava 
una sèrie de dubtes, diu que es tracta d’una conveni tipus per a tots els municipis però que 
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després havia voluntat de desenvolupar-lo a cada municipi. Si bé explica que el que està 
escrit  és  que Abaqua s’encarregarà  de gestionar  la  depuradora,  com fins  ara,  també es 
compromet de millorar els bombejos de primera línia i l’emissari,  i mantenir la  tuberia 
principal del torrent a la depuradora i a canvi de fer aquestes obres de millora consideren 
que  els  ajuntaments  com  a  contrapartida,  han  d’aprovar  una  ordenança  adaptada  a  la 
normativa actual de sanejament i fer el possible per tal que la depuradora funcioni bé en 
èpoques de torrentades i de pluges, i en un període curt caldrà fer un estudi que plasmi les 
problemàtica de xarxes unificades i la conseqüent solució per separar-les. També demana 
que es controli de manera periòdica el consum tant de l’aigua potable com de la residual. 
L’enginyer explica que ara per ara no es pot donar aquestes dades de manera mensual i que 
així es fa reflectir en el seu informe. 

Pren la paraula la Sra. Laura Celià i demana sobre l’emissari, la Sra. Celià tenia entès que el 
seu manteniment era competència del Ministeri. 

Respon el Sr. Miró que als plànols presentats pareix que correspon el seu manteniment a 
Abaqua i que es pretén canviar el seu traçat.

La Sra. Celià diu que serà una bona noticia si es fa el canvi de traçat.

El Sr. Jaume Mateu demana al Sr. Miró sobre el seu informe que es desfavorable. 

Respon el Sr. Miró que es un conveni genèric. Que hi ha tota una sèrie d’interrogants sobre 
els temps que tenen el ajuntaments per executar les seves obligacions, i que l’informe tècnic 
així ho ha advertit. Si bé cal tenir clar que si no es signa el conveni, el manteniment de la 
depuradora passarà a l’Ajuntament la qual cosa  generaria un greu problema.

La Sra. Pizá diu que es perjudicial per les arques municipals assumir el manteniment de la 
depuradora, també es cert que Abaqua demana una serie de contraprestacions que considera 
raonables. Per aquest motiu diu que el seu vot serà favorable. 

La Sra Celià  diu que la  ratificació del  Conveni ha permès que es reuneixi  per  primera 
vegada la Comissió de Bens i Serveis en aquesta legislatura. Considera que hauria d’haver 
un consens de que cada vegada que s’aixeca un carrer s’aprofiti  per fer la separació de 
pluvials i fecals. També considera positiu el fet que es pugui solucionar el problema de 
l’emissari. D’altra banda diu que com a grup municipal sempre trobaran el seu suport per 
tal que la depuradora funcioni millor. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu i diu que li sorprèn que hagi tres informes desfavorables  
i no entén perquè no s’ha pogut amb previsió, antelació i fent feina duu a Ple un conveni 
amb informes favorables i que encaixi amb el que vol la Conselleria. Diu que no sap de qui 
es la culpa però que fa mal aprovar el conveni amb els informes desfavorables. D’altra 
banda, diu que una de les causes per les quals no funciona la depuradora és per la manca de 
separació de pluvials i fecals i pel fet que el clavegueram no arriba allà on toca. Per tant, hi  
ha actuacions que són competència de l’Ajuntament i que cal començar a fer passes. Es 
mostra obert  a fer aportacions  i lamenta que no s’hagi fet  feina de manera conjunta en 
comissions informatives, amb un equip de feina seriós.  Per tots aquests dubtes i entenent 
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que les coses s’haurien pogut fer d’una altra manera, anuncia que s’abstendran.

El Sr. Batle President vol matisar que tant l’equip de govern com els funcionaris fan feina 
de manera seria. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Bestard i diu que cal un compromís per part tant de l’actual 
equip de govern com dels propers, per tirar endavant el pla d’horts i tarongers, i aconseguir 
l’objectiu  de separació  de pluvials  de fecals  tal  i  com preveu el  conveni  amb Abaqua. 
Demana també als regidors que tenen càrrecs al govern estiguin també a l’altura. 

Intervé el Sr. Aguiló i diu al Sr. Mateu que l’encarregat de la depuradora és el Govern i que  
el director de l’Abaqua ha dit que la depuradora funcionava i que no havia cap problema. 
Pel que fa al tema de l’emissari diu que no és tan senzill, perquè segons el Sr. Rosselló, 
d’Abaqua, mes de la meitat dels emissaris de les Illes Balears són il·legals i que no és poden 
fer actuacions en els mateixos fins que no siguin legals. El Sr. Aguiló entén que s’ha de 
seguir fent feina i que per molt que diguin que funciona correctament no és així. Finalment 
diu  que  donaran  suport  al  Conveni  perquè  l’Ajuntament  no  és  pot  fer  càrrec  de  la 
depuradora. 

Pren la paraula el Sr. Carlos Darder que insisteix en el fet que l’Ajuntament no pot assumir  
la depuradora i agraeix l’explicació del Sr. Fermí Miró i la feina feta pel Sr. Juan Ruiz i que 
caldrà demanar solucions a les administracions competents

Tanca el torn d’intervencions el Batle President i diu que efectivament l’emissari depèn del 
Govern autonòmic i que Costes només cedeix l’espai. D’altra banda diu que el problema de 
la posidònia és la qualitat de l’abocament, i que com a Consistori ens hem de preocupar que 
la Comunitat Autònoma faci la depuració terciària. En aquest sentit demana a la Sra. Pizá 
que demani als seus companys de partit que impulsin aquest tema. Diu el Batle President 
que al Govern autonòmic on hi ha el partit socialista, d’un dia per l’altra ens varen dir que 
si no signàvem el conveni marc, l’Ajuntament tenia que assumir la depuradora. Segons el 
Batle això no és just i que s’obliga als ajuntaments a aprovar un conveni amb els informes 
desfavorables. 

Passats a votació, la Corporació, amb 13 vots a favor, cap vot en contra i dues abstencions, 
ACORDA: 

Primer.- Ratificar l’acord de la junta de govern relatiu a l’aprovació de la renovació del 
conveni  de col·laboració  entre  l’ajuntament  i  l’Agència  Balear  de l’Aigua i  la  Qualitat 
Ambiental per a la millora del sistema de sanejament i depuració associat a l’EDAR de 
Sóller.

Segon.- Facultar al Batle per a la signatura del conveni i de tots els documents que siguin 
necessaris per a l’efectivitat del present acord.

Tercer.- Comunicar aquest acord a la Conselleria de Medi Ambient i Territori (ABAQUA) 
als efectes adients.
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Dotzè.- Moció presentada pel grup municipal UNIDAS PODEMOS, per adherir-se a 
la  «Xarxa d’Entitats  Locals  per a desenvolupar els  ODS de l’Agenda 2030» de la 
FEMP.

Explica la moció la Sra. Pizá, i diu que els objectius de desenvolupament sostenible de 
l’Agenda 2030, malgrat la seva aprovació al 2015, les coses que s’han fet més lentes del 
que  seria  desitjable.  Com  que  l’Ajuntament  de  Sóller  és  membre  de  la  FEMP seria 
desitjable que la Junta de Govern s’adherís a la Xarxa d’Entitats Locals d’aquesta entitat, 
que serà l’instrument que oferirà eines als governs locals per aconseguir els objectius a 
Espanya i descriu totes les avantatges d’aquesta adhesió.

Pren la Sra. Laura Celià i diu que no és la primera vegada que es duu a Ple una iniciativa  
relacionada amb l’Agenda 2030 i polítiques de desenvolupament sostenible i finalment no 
és materialitza en actuacions concretes. D’altra banda, diu que a banda de la proposta de la 
FEMP, però vol recordar que a Mallorca, el Fons Mallorquí de Solidaritat, del que és soci 
l’Ajuntament, l’encarregat d'aplicació dels objectius als municipis de Mallorca i que posa a 
l’abast  de  les  administracions,  eines  de  formació  als  funcionaris,  als  polítics  i  a  la 
ciutadania. Per aquest motiu, diu la Sra. Celià que es sumaran a la moció, si bé demana que 
l’Ajuntament en faci ús d’aquests recurs que ofereix el Fons Mallorquí de Solidaritat. 

Intervé el Sr. Jaume Mateu i diu que donaran suport per ser coherents que han presentat en 
la mateixa línia. Afegeix que aquests objectius han decaigut de l’agenda publica arrel del 
Covid, si bé que s’hauran de reprendre. Demana que aquest tipus de mocions es tradueixi 
amb actuacions concretes per part dels Ajuntaments. 

El Sr. Bestard diu que hem de mirar de fer mesures de sostenibilitat per Sóller i posa com 
exemple la feina que es fa des del seu departament de l’ordenança de fotovoltaiques. 

Pren la paraula el Sr. Aguiló qui entén es necessari comptar amb una xarxa de feina per 
poder  desenvolupar  aquests  projectes  i  que  Sóller  ha  d’estar  a  la  primera  línia  per 
aconseguir les fites de l’Agenda 2030, per aquest motiu diu que li donaran suport.

Intervé el Sr. Carlos Darder i agreix les explicacions de la Sra. Pizá i considera que s’han 
d’aconseguir els objectius al nostre municipi, i anuncia que li donaran suport. 

Tanca el torn d’intervencions la Sra. Pizá qui agraeix el suport i diu que és cert que ha hagut 
una altra moció semblant però que era el moment adient per tornar-ho a reactivar. Reconeix 
la tasca feta pel Fons Mallorquí de Solidaritat i per la tècnic d’aquesta entitat.

Passats a votació, la Corporació, per unanimitat, APROVA  la moció següent: 

Primer.-  Que  l’Ajuntament  de  Sóller  s’adhereixi  a  la  «Xarxa  d’Entitats  Locals  per  a 
desenvolupament els ODS de l’Agenda 2030 de la FEMP.
Segon.- Instar a l’Alcaldia a realitzar els tràmits oportuns per a aquesta adhesió.
Tercer.-  Instar  el  govern  local  a  iniciar  els  treballs  per  a  aprovar  un  Pla  d’Actuació  o 
Estratègia  Local,  en  el  qual  s’elabori  una  anàlisi  de  situació  i  un  pla  de  localització  i 
implementació dels objectius de l’Agenda 2030.
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Tretzè.- Moció presentada pel grup municipal UNIDAS PODEMOS, per a l’estudi de 
la qualitat de l’aire a Sóller.

Explica la Sra. Pizá i diu que la moció consisteix en instar a la direcció general a enviar les 
seves unitat mòbils per a que facin una mesuració i facilitin les dades de la qualitat de l’aire 
al  nostre municipi  i  a continuació relata  tota  la problemàtica que provoca la manca de 
qualitat  atmosfèrica i  ho considera una problema de sanitat  publica.  D’altra banda posa 
damunt la taula la problemàtica de les cremes i la necessitat de que les administracions 
publiques trobin una alternativa a les mateixes. Explica que la plataforma Sóller per l’aire 
que  s’ha  constituït  recentment  per  tal  de  promoure  estudis  fiables  que  permetin  fer 
actuacions  concretes i  precises per millorar  la qualitat  d’aire de Sóller,  si bé té mitjans 
precaris i necessiten dels mitjans del Govern de les Illes Balears. 

Intervé la Sra. Celià de Més per Sóller i anuncia el suport del seu grup a la proposta atès  
que  considera  important  debatre  aquest  tipus  de  moció  quan  el  mateix  Batle  s’ha 
compromès a posar solució al problema de la contaminació de l’aire. Segons la Sra. Celià 
és un problema complex i que no s’ha de caure en la banalitat de relacionar-ho només en la 
crema de podam que cal prendre dades de forma rigorosa per detectar les causes. 

El Sr. Jaume Mateu diu que estan d’acord amb la proposta però considera que s’hauria de 
fer mes feina en relació amb el punt segon. Diu el Sr. Jaume Mateu que cal fer un estudi 
sobre si es cert o no que la problemàtica es deguda a la cremes. Segons el regidor no es 
solucionarà el tema de les cremes d’un dia per l’altra amb una biotrituradora i es manifesta 
mes partidari de fer feina amb el sector per tal de trobar una manera de gestionar de manera 
diferent el tema de les cremes, posa com exemple establir horaris de cremes i insisteix en 
que el focus del problema no es dels pagesos sinó bàsicament del trànsit i per tant que cal 
fomentar la mobilitat sostenible i trobar alternatives als desplaçaments en cotxe. 

Pren la paraula el Sr. Bestard i diu que el seu partit va presentar una moció en aquest sentit 
a l’anterior legislatura i considera una necessitat fer passes per solucionar el problema de la 
contaminació de l’aire. Exposa que l'ajuntament té mitjans tècnics i econòmics molt limitats 
i a qui li correspon es a altres administracions superiors. Es mostra partidari de regular i no 
prohibir les cremes. 

Intervé el Sr. Aguiló i diu que s’ha pensat diferents propostes amb el Sr. Ruiz, però que cal 
anar  alerta  i  fer  feina  perquè darrera de les cremes hi ha el  sector  primari.  També vol 
recordar que fa un any es va presentar una moció similar, i diu que són conscients que no es 
senzill però que cal cercar una solució. 

El Sr. Darder diu que coincideix amb el Sr. Mateu amb la necessitat de fer un estudi sobre 
la incidència de les cremes i no culpabilitzar als pagesos, i que cal regular però no prohibir 
una  vegada  estudiat  l’impacte  que  te  sobre  la  contaminació.  També  creu  que  un  dels 
principals focus de contaminació és el trànsit  i  que cal per tant reduir  l’ús de vehicles, 
implantar punts de recarrega, «peatonalitzar».

Pren la paraula el Sr. Batle President i diu  que donaran suport però que considera que és 
una moció oportunista, perquè ha sortit a premsa. 
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Intervé el Sr. Ruiz, regidor de medi ambient i diu que s’està fent feina amb el tema de les 
cremes i pel que fa a la biotrituradora explica que ja està en marxa. No es partidari  de 
prohibir sinó més bé d’establir horaris. 

Torna a intervenir  el Sr. Batle President i es dirigeix a la Sra Pizá i diu que l’equip de 
govern liderat per l’àrea del Sr. Ruiz ja ha fet els deures i que han demanat a la Conselleria  
una medició, i que cal vetllar per veure quin es l’origen de la partícula que més s’acumula a 
la Vall. 

Passats a votació,  la Corporació, per unanimitat, APROVA: 

Primer.- L’Ajuntament de Sóller insta al Govern Balear, a través de la Direcció General 
d’Energia i Canvi Climàtic, a realitzar mesures fiables amb els mitjans que es considerin 
necessaris. L’Ajuntament prestarà, en relació a les seves possibilitats, l’ajuda necessària per 
tal d’impulsar una nova normativa que pugui derivar-se d’aquests estudis. 

Segon.-  L’Ajuntament,  en l’àmbit  de les seves competències,  començarà a implementar 
mesures destinades a reduir a les emissions de gasos contaminants i, addicionalment a la 
normativa  que  entrarà  en  vigor,  oferirà  una  alternativa  a  les  cremes,  habilitant  una 
biotrituradora  mòbil,  recollida  domiciliària  i  un  punt  de  lliurament  de  restes  de  poda. 
Creiem  que  minimitzant  al  màxim  les  cremes  a  la  zona  d’Horts  i  Tarongers  l’efecte 
d’inversió tèrmica es reduirà de manera molt significativa. 

Tercer.-  L’Ajuntament de Sóller cercarà solucions per mitigar la contaminació atmosfèrica 
que generen les emissions de gasos d’escampament evitables dels vehicles.

Quart.- L’Ajuntament de Sóller revisarà l’ordenança d’instal·lació de plaques solars, per tal 
d’impulsar  i  consolidar  les  energies  renovables  al  màxim que  es  pugui  des  de  l’àmbit 
municipal.

Quint.-  Si bé les bonificacions sobre impostos als cotxes elèctrics ja són una realitat  al 
nostre municipi, no és menys cert que encara falta per consolidar una part important de les 
ajudes a aquest tipus de vehicles. Per això instam a l’Ajuntament a que estudiï altres tipus 
de bonificacions o exempcions, com l’ORA gratuïta, tal i com ja es fa en altres municipis.

Catorzè.-  Moció  presentada  pel  grup  municipal  PSIB/PSOE,  pe  a  l’impuls  d’una 
campanya de suport al comerç i les empreses solleriques durant les properes festes de 
Nadal.

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu per defensar la moció presentada pel PSOE, i diu que es 
tracta de no desanimar-nos malgrat la situació d’incertesa. Diu que com que no hi ha cap 
iniciativa de cara a les festes, es fa aquesta proposta per pal·liar una mica la situació per tal 
que el teixit  de la mitjana i petita empresa pugui respirar. Exposa que una iniciativa en 
positiu  per  donar  una  visió  alternativa  del  Nadal  i  que  tracta  de  treure  una  línia  de 
subvencions per als comerços i, d’altra banda, fer una campanya publicitària per fomentar 
la compra del producte local. 
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El Batle President diu que, com molt bé sap el Sr. Mateu, les subvencions no es poden 
donar si no estan pressupostades.

La Sra. Pizá diu que tendran el seu suport per tal d’ajudar i recolzar al petit comerç i que 
amb imaginació es treuen coses si hi ha voluntat política. 

Pren la paraula la Sra. Celià i diu que des de Més per Sóller s’han reclamant des del mes de 
març mesures per al comerç. D’altra banda, vol fer una distinció. Segons la regidora de 
Més, si que s’han fet per part del Sr. Aguiló diferents campanyes de promoció però que això 
no ha anat acompanyat de mesures fiscals i econòmiques que reverteixen sobre el teixit 
empresarial local i mentres tant baixen barreres que no tornaran a pujar i això ja es una 
manifestació de com està funcionant l’equip de govern i demana al Sr. Batle que es deixin 
de demagògia i  d’excuses barates i comencin a aplicar mesures reals  que reverteixin al 
teixit empresarial del nostre municipi. 

El  Sr.  Jaume  Mateu  demana  el  torn  de  paraula  per  precisar  que  si  es  legal  donar 
subvencions i posa com exemple el cas del Consell de Mallorca. 

El Batle diu que si no estan previstes al pressupost no es pot fer. 

Intervé el Sr. Jaume Bestard i diu que la moció dona molt que pensar. Exposa que altres 
municipis  també  estan  en  la  mateixa  situació  que  és  molt  complicada  i  entén  que  les 
mesures no depenen només de l’Ajuntament i que cal tenir en compte el que fan les altres  
administracions. Segons el regidor del Pi Proposta per les Illes a Sóller s’han obert més 
negocis que no tancats. Demana concreció a qui proposa la moció. 

Pren la paraula el Sr. Sebastià Aguiló i diu no sabre per on començar. Considera que la 
moció és un ofensa a la seva regidoria i al seu equip de feina. Diu que s’ha fet un vídeo 
promocional i que el Sr. Mateu ni es va acudir a la presentació. També reclama al Sr. Mateu 
que el partit socialista no comparteix al seu perfil de la xarxa social, les iniciatives que es 
fan a Sóller i, no obstant, si que es comparteixen les que afecten a altres municipis. D’altra 
banda li recorda que al  primer ple va convidar a parlar de la seva àrea Sr.  Mateu com 
antecessor i que encara l’espera. El Sr. Aguiló diu que està fent feina de valent per ajudar al 
comerç local i que es sent ofès per la moció. També recrimina al Sr. Mateu que quan duia la 
regidoria només venia a l’Ajuntament de Sóller un pic per setmana, i que ha presentat una 
moció sense concretar i sense preocupar-se abans de reunir-se amb ell. 

Pren la paraula el Sr. Darder i diu que li sorprèn que el Sr. Mateu ara li corr pressa posar en 
marxa tota una serie d’ajudes i per altra banda diu que no es urgent la contractació d’una 
AODL. Diu que tal i com ha dit el Batle les subvencions no estan contemplades i que estan 
molt orgullosos de la feina feta pel Sr. Aguiló que ha fet tot una sèrie d’actuacions concretes 
a favor del comerç local.

El Sr. Mateu es mostra tristament sorprès i creu que el Sr. Aguiló té un problema personal  
amb ell perquè totes les recriminacions que li fa no sap a que responen. Diu que els regidors 
de  l’oposició  han de  fer  propostes  i  que  no  entén  que  té  que  veure  l’AODL amb una 
campanya de Naldal i considera que han cercat una excusa per no votar a favor de la moció. 
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I diu que es increïble que com a oposició no s’accepti el seu dret a fer propostes el mes de 
novembre de la campanya de Nadal.

El Sr. Aguiló precisa que pot presentar les mocions que vulgui,  el que li  ha dit  es que 
presenti mocions concretes i insisteix en que per part del Sr. Mateu no es comparteixen les 
idees i iniciatives per Sóller i si es fa d’altres municipis.

El Sr. Batle diu que corrobora que el Sr. Aguiló no ha dit en cap moment que els regidors de 
l’oposició no poden presentar propostes i que no hi ha cap iniciativa per part del Govern. 

Passats a votació,  la moció amb 8 vots en contra, 7 vots a favor i cap abstenció, queda 
rebutjada.

Quinzè.-  Moció  presentada  pel  grup  municipal  Popular,  per  combatre  l’ocupació 
il·legal d’habitatges, garantir el dret de propietat, la seguretat de les persones i béns i 
la convivència social.

Defensa la moció el Sr. Darder i diu que tot atac a la propietat privada és un atac directe a 
les persones i que es demana que l’okupa no es pugui empadronar al domicili on viu de 
manera il·legal. 

La Sra. Pizá diu que aquesta moció cerca crear una polèmica i un problema que no existeix 
al nostre municipi, quan el que s’hauria de fer es cercar una solució a la manca d’habitatge i 
que aquest tipus de moció estan insertes dins una campanya mediàtica per criminalitzar les 
persones i famílies en situació de vulnerabilitat i que cal donar una solució al problema de 
l’habitatge que és un dret constitucional. 

La portaveu de Podem diu que el problema de l’habitatge és un problema greu que tenim 
aquí perquè el preu de l’habitatge es inassequible i que aquest un problema real, no el de 
l’ocupació.  Demana quines són les actuacions  que ha fet  l’equip de govern per pal·liar 
aquesta situació i que si el Sr. Simarro posàs tanta voluntat en crear aparcaments com en 
crear accés a l’habitatge una altra gall cantaria i demana que deixen de crear alarma social 
quan les dades no recolzen que aquest sigui un problema del nostre municipi. I que com 
deia el Sr. Simarro no presenti mocions que son «brindis al sol» i que no afecten al nostra 
municipi. Per tot el que ha exposat diu que no li donaran suport. 

El Sr. Batle President diu que és l´únic que ha donat habitatges de protecció social i que la 
moció no és cap «brindis al sol» perquè al nostre poble hi ha habitatge ocupades i que ell es 
preocupa dels propietaris. 

El Sr. Jaume Mateu diu que l’estratègia del Partit Popular d’assumir els postulats de Vox no 
és bona i  que han de representar  la  dreta  civilitzada.  Diu que en aquest  debat  no s’ha 
debatre la qüestió  de l’habitatge amb el tema que planteja  la moció que no és un gran 
problema social i que té una solució judicial i legal per actuar en els casos de «allanamiento 
de morada».  

El Sr. Batle diu que al PSOE està agafant els postulats de Podemos.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

63
2P

P5
P7

C
FM

4Z
96

S7
JP

XQ
C

R
A 

| V
er

ifi
ca

ci
ó:

 h
ttp

s:
//s

ol
le

r.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 2

3 
de

 2
6 



El Sr. Bestard diu que el tema de l’habitatge de protecció oficial i es totalment inviable i 
que malauradament el nostre municipi l’habitatge està a preu molt alt. Està d’acord en que 
l’afirmació d’habitatge digne per tothom però no a costa de la dels altres. 

Pren la paraula el Sr. Aguiló i diu que hem entrat en dos debats diferents, perquè una cosa 
es la manca d’habitatge pels joves i altra és l’ocupació il·legal d’habitatge. Si precisament ja 
sabem que hi ha cases ocupades a Sóller quan abans posem fil a l’agulla millor i que és 
l’Administració que ha d’encarregar-se de facilitar l’accés a l’habitatge i d’evitar l’ocupació 
il·legal.

El Batle President diu que s’intenta que es faci complir la legalitat i que es protegeixi el 
patrimoni 

Passats  a  votació,  amb 8 vots a  favor,  7 vots en contra  i  cap abstenció,  la  Corporació, 
APROVA:

Primer.- L’Ajuntament de Sóller dóna el seu ferm suport a la Proposició de Llei orgànica 
contra l’ocupació il·legal i per a la convivència veïnal i la protecció de la seguretat de les 
persones i coses en les comunitats de propietaris, registrada en el Congrés de Diputats el 31 
de gener.

Segon.-  L’Ajuntament  de  Sóller  reclama  de  les  forces  polítiques  amb  representació 
parlamentària  que  donin  la  seva  aprovació  a  aquesta  iniciativa  antiokupa,  pionera  a 
Espanya, per ser del seu interès i necessària per a corregir un greu problema socials i de 
convivència generat a casa d’aquesta falsa via d’accés a l’habitatge. 

Tercer.- Donar trasllat d’aquests acords a la Ministra de Justícia, a la Vicepresidenta del 
Govern i als Portaveus Parlamentaris dels Grups amb representació al Congrés i al Sena. 
Així com al President de la Federació Espanyola de Municipis i Províncies

Setzè.- Presa de coneixement de la  renúncia al càrrec de Regidor de l'Ajuntament 
presentada pel Sr. Gori Mayol Duran. Expedient 6680/2020.

Per part  de la secretaria  es procedeix a la lectura del darrer punt de l’ordre del dia i a 
continuació el Batle President dóna la paraula al Sr. Gori Mayol.

El regidor que renúncia al càrrec diu que va fer una carta pública, i vol agrair a tots els  
companys regidors,  ha estat  un plaer acompanyar-los aquests  mesos.  També diu que ha 
aprés coses, també diu que se'n va, però no per sempre, perquè tant la situació familiar com 
laboral és complicada i que no pot dedicar-se al cent per cent. Afegeix que el regidor que el 
substitueix, Biel Suau aprendrà molt i s’aprendrà molt d’ell. 

La Corporació ACORDA: 
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PRIMER.-   Prendre  coneixement  de  la  renúncia  al  càrrec  de  Regidor  de  l'Ajuntament 
presentada pel Sr.  Gori Mayol Duran.

SEGON.-  Remetre Certificació d'aquest Acord a la Junta Electoral Central juntament amb 
la còpia de l'escrit de renúncia i indicació de que la persona a la qual correspon cobrir la 
vacant, a judici d'aquesta Corporació, és el Sr. Gabriel Suau Otero i sol·licitant la remissió 
de la corresponent credencial per tal que pugui prendre possessió del seu càrrec.

B) PART DE CONTROL:

Desè.- Comunicacions oficials.

És dóna compte de les resolucions de batlia i acords de Junta de Govern des de la darrera 
sessió plenària:

-  Decrets 1329 al 1892 del 2020.

-  Juntes de Govern de 9, 16, 23 i 30 de setembre de 2020; 7, 14, 21 i 28 d’octubre de 2020 i 
4 de novembre de 2020.

Onzè.-  Precs i preguntes.

S’obre el torn de precs i preguntes amb la intervenció del Sr. Aguiló que es dirigeix a la Sra. 
Pizá i demana que li recordi a la consellera Sra. Mae de la Concha el compromís que va 
assumir de fer un estudi de la bassa per la depuració terciària. Segons el Sr. Aguiló encara 
no s’ha fet res al respecte. 

Respon la Sra Pizá al Sr. Aguiló que com a representant de l’equip de govern sap quines 
passes ha de fer per contactar amb una consellera. 

El  Sr.  Aguiló  puntualitza  que  fa  el  prec  a  la  Sra.  Pizá  que  perquè  es  regidora  de 
l’Ajuntament, perquè la consellera és del mateix partit polític i també per la relació personal 
que manté amb la Sra. de la Concha, també per aconseguir l’objectiu tan important com és 
la bassa i que com a equip de govern també demanaran.

Explica el Sr. Mateu que havia una conveni en tramitació amb la Creu Roja, demana en 
quina situació és troba. 

Respon el Sr. Carlos Darder que està previst fer una dotació al proper pressupost per aquest 
Conveni. 

Demana la Sra. Pizá per una trobada sobre municipis  en contra de les curses il·legals i 
demana si l’Ajuntament va participar. 
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El Sr. Batle diu que va delegar la seva assistència en el Batle de Fornalutx perquè coincidia 
amb un altre acte. 

Quan són les 16:50 hores,  el Batle President aixeca la sessió,  de la qual com a secretària 
estenc aquesta acta. 

Vist i plau                                                                                         La secretària 

El Batle-president 

Carlos Simarro                                                                                 Rosa Ripoll Coll 

Que es doni compliment al que s’ha acordat. 
Sóller, 

El batle                                                                     Davant meu 

Carlos Simarro Vicens                                             La secretària 

S’ha donat compte al Ple, a la sessió ordinària de dia 12 de gener de 2021 i s’aprova per    

La secretària

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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